
Styremøte i Gjff 07.02.23 
Med saker fra avlyst møte den 22.11.22 

Tilstede: Jostein Vestøl, Espen Dalen, Per Gunnar Lille-Østerholt, Morten Seland, Inger 
Sandåker, Olav K Heiland, Lasse Holte, Per Jørgen Eskeland, Geir Emanuelsen, Jarle Heiland 

1/23: Godkjenning av forrige møtereferat.  
Referat godkjent.  
  
2/23: Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Godkjent 

3/23: Oppdatering fra valgkomiteen 

Valgkomiteen har ofte en vanskelig jobb med å finne folk som har lyst å gjøre en 
innsats i foreningen. Men de har nå kun en post igjen å fylle og det er leder i 
rifleutvalget da Geir vil gi seg.  
Det som er planlagt og avtalt i sesongen frem til og med storviltprøvene, blir 
gjennomført delvis med Geir og andre.  

● Styret snakket litt om hvordan man kan få folk til å ta ett verv og viktigheten av å 
ha nok ressurser. Konsekvensene når man ikke får dette er at foreningen ikke 
kan drive alt det som er vært i drift til nå. Ikke bare trenger man ett styre som 
holder i trådene, men også hjelpemannskap og dugnadsfolk. 
Ønsker medlemmer og andre å opprettholde dagens aktiviteter og videre 
utvikling av anlegget på Solem så trengs det villige mennesker! Vi er nå ca 260 
medlemmer i foreningen men veldige mange er såkalt «passive medlemmer». 
. 

● Hva kan vi gjøre for å få tak i villige og egnet tillitsvalgte? Gå mer aktivt ut for å 
vise hva konsekvenser kan bli hvis man ikke har folk i nøkkelroller? Vi oppfordrer 
til mer innsats! Det skjer mye gøy på Solem og det vil vi fortsette å ha😊  

● Samarbeid med andre foreninger. Se til andre foreninger i nærheten, Risør for 
eksempel. De har ikke riflebane. Kanskje man kan få inn noen derifra. 
Jostein tar kontakt med Risør for å invitere Tryta opp en lørdag til Solem for 
sosialt samvær, omvisning og evnt skyting 

4/23: Referatsaker 

-          Opplæringsjakt NJFF AA, 5.000,-  
-          Kommuneplanen. Ingen kommentarer rundt dette.  
-          Lokallagspartnere og sponsorer.  
-          Behov for oppdatering av instruktører og flere nye på både hagle og rifle. 
Styret gikk igjennom listene og Jarle og Geir tar tak i dette for å få med folk.  

 



-          Bra vekst av medlemmer! 
-         Har noen lånt tønnegrillen vår?  
-           Jostein fungerer som kasserer inntil videre. 
-          Kraftverket på Søndeled. Naturlig at Risør kommer med uttales om dette og 
ikke Gjff. 

5/23 overliggere fra 2022, sak 15-19 
Se eget referat 

6/23 Mulige spillemiddelprosjekter, leirduesti. 
-          Prosjektbeskrivelse, tegninger, situasjonsplan, kalkyle og mulig finansiering. Se 
vedlegg 
Jarle og Per Jørgen tok oss igjennom beskrivelsen og tegninger. Det er lagt Il reJe for 7 
leirdueposter, 4 er ferdige med duekort, og disse er bliJ en suksess. Planen er at kastere kan stå 
i planlagte buer og man ikke trenger annet enn å bære ut duer. TilreJelegge for minst mulig 
dugnadsarbeid. Etablere for 100 skuddsI, deJe er hva som blir økonomi av mener PJ.  På sikt er 
investeringen som nå er høy, gi bra gevinst. Styret var enige om at det er en gjennomførbar og 
floJ plan, men: 

● Spørsmål om vi har ressurser til å drive dette hvis vi tar denne investeringen? Er 
det nok mennesker som er aktive? Tar drøftingen videre på Årsmøte. 

● Jostein gikk igjennom hva vi kan søke om og hvor. Problemet er at søknadene 
og midlene ligger frem i tid derfor tenker man å satse på å dele prosjektet i 2 slik 
at vi ikke risikerer en mellomfinansiering 

● Ingen andre store planlagte prosjekter enn 2 nye kortlesere til haglebanene som 
nå ikke har dette. 

7/23 Status fra NM komiteen. 
-          Litt om ressursbehov, kostnader og mulige inntekter. 
Per Jørgen la frem prosjektplanene rundt ett evnt NM i Nordisk Jaktskyting. Nordisk er 
det stevne som det er færrest deltagere på og Per Jørgen estimert ett budsjett rundt ett 
antall skyttere på ca 100, men kan ikke se bort ifra at det kan bli langt flere. Komiteen 
mener det er gode muligheter for å få til dette. (Alle arenaer der det har foregått NM, så 
går antall skyttere opp i etterkant i foreningen). Det skal arrangeres ett møte mandag 
13.02 sammen med representanter fra nærliggende foreninger. Der går de igjennom 
planene og ser om de kan få til ett mulig samarbeid. De vil komme frem til en endelig 
avgjørelse som blir lagt frem på årsmøte 7 mars. 

8/23 Årsmøte og årspapirer 
Jostein gikk igjennom årspapirer, for innspill og kommentarer fra styret. En kommentar 
om en formulering. Jostein skal også redigere litt rundt regnskap/økonomi. Forslag om 
å legge inn forklaringen på det store underskuddet. Særlig omkring kjøpet av duer og 
ammunisjon som vi nå har ett stort lager av.  



Eventuell: Går det mye diesel unødig? Må man gå igjennom hva som står på til enhver 
tid når aggregatet blir slått på?  
 Vi bør slå av alt av lys når man går. Ledlysa tåler dårlig å stå på ved oppstart av 
aggregat 

     

5/23 Overliggere fra 2022 

15/22: Godkjenning av referat fra forrige styremøte. 
Godkjent 
  
16./22: Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
Møtet ble avlyst 

17/22: Referatsaker 
-       Medlemsvekst, nå 260. Nye og reinnmeldte i 2023: 56 personer. Kvinneandel: 
14,3 %. Barn / unge tom 25 år: 24 %. 
-       Nytt musetett skivelager skiveverksted. Blitt veldig bra! 
-       Lokallagssamlingen i Arendal. Jostein og Inger deltok fra Gjff  
-       Står igjen verktøy som er RIH sitt. Fått beskjed at det kan stå inntil videre hvis 
man trenger det. 
     

18/22: Referat fra Mega Link inspeksjon og tiltak.  
Morten sa litt om dette. Ønsker å få en storskjerm opp å gå når folk skyter. Ellers er det 
meste under kontroll. Megalink kan sende folk til opplæring på utstyret. Morten finner 
tid til en slik dag så flere kan få en gjennomgang og opplæring. 
  
19/22: Aktivitetsplan 2023, endelig 
De fleste sakene som var på 19/22 er tatt opp på møte 7 feb 23 

-       Blir ikke stand på Brokelandsheia da Tryta trakk seg. 
-       Øker priser på duer og skudd 

  
 For Gjff 

Inger Sandåker 
sekretær 

Neste styremøter: 
Årsmøte 7 mars 2023 
Neste styremøte: tirsdag 18/4 



Nær deg hele livet   

Nær deg hele livet  


